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@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: vaccinatie op de BES en CAS

Dank EEN wie zijn betrokken van jouw directie?

Weet dat we in een ‘overdrive’ zijn gekomen doordat vaccins naar verwachting maand eerder dan eerder verwacht er al zijn.

Er moet nog veel geregeld worden, RIVM heeft kennis van de eilanden nodig, zij waren bij gesprek bij Defensie en beeld daar was

dat er nog veel moet gebeuren, ik ben wel benieuwd naar dat actuele beeld, kun je ons daarmee helpen? En is de stas

aangesloten? Er komen mogelijk wat lastige keuzen aan....

Groet,

Verzonden: zondag 29 november 2020 22:57
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Onderwerp: RE: vaccinatie op de BES en CAS

Hoi BEERS

Ja we zijn er volop met de collega’s mee bezig. Zowel in huisi Lm en het RIVM. Caribisch Nederland

loopt mee met Europees Nederland en met de CAS worden per land separaat afspraken gemaakt. We wachten nu op het

advies van de GR specifiek voor de CAS, hopelijk is die komende week beschikbaar.

RIVM en ZJCN staan in contact met alle eilanden. Men is volop bezig de noodzakelijke infrastructuur voor te bereiden.
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Ik zal nagaan wat de actuele stand van zaken 1s en hoe snel men mee kan doen. Het zou fiyn zijn als het lukt om meteen

mee te doen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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@minvws.nl>, EKEIEEETS SENET ninvws.nl>.[EXEC@rivm of
Onderwerp: vaccinatie op de BES en CAS

EES

Wij hadden einde week een sessie met defensie over vaccinatie in NL en daar kwam de vraag aan de orde hoe ver we zijn

gevorderd met de vaccinatie op de BES-CAS?

Zijn jullie daarmee bezig? Is er contact me [EES haar club?

We verwachten nog in december een eerste lichting vaccins, die willen we conform de vaccinatiestrategie gaan inzetten. Dat

betekent verpleeghuisbewoners en inwoners van instellingen eerst. Is er een infrastructuur om datzelfde te doen in BES-CAS?

Gelijke behandeling zou vragen om het tegelijkertijd te doen. Uitdaging daarbij is wel dat het verwachtte eerste vaccin bij -80

graden bewaard moet worden.

Hoor graag hoe jullie gedachten hierover zijn!

Groet,


